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dr. Karol Peter Peršolja   
Predlaga, da se v duhu čim boljšega obveščanja občank in občanov vsem zainteresiranim omogoči dostop do 
zapisnikov sej občinskega sveta iz katerih je razvidno, kako so posamezni razpravljavci razpravljali, kakšne so 
bile pobude in odzivi nanje. Želi, da bi bili občani čim bolj obveščeni o tem, kaj se v občinskem svetu dogaja. 
Zato predlaga odprt dostop do povezave. Seveda so tukaj mišljeni zvočni posnetki sej.     
 
Anita Manfreda – direktorica OU 
Poslovnik občinskega sveta Občine Brda v 55. členu pravi, da se potek seje občinskega sveta snema zvočno, 
lahko pa tudi slikovno, vendar se posnetek seje hrani v sejnem dosjeju skupaj z zapisnikom in gradivom seje. V 
skladu s Poslovnikom lahko član občinskega sveta in drug udeleženec javne seje, ki je pridobil dovoljenje 
predsedujočega, posluša magnetogram, vendar to opravi v prostorih občinske uprave ob navzočnosti 
pooblaščenega delavca. Sicer pa lahko, ravno tako v skladu s 55. členom Poslovnika občinskega sveta Občine 
Brda, vsakdo zaprosi, da se del magnetograma, ki vsebuje informacijo javnega značaja, ki jo želi pridobiti, 
dobesedno prepiše in se mu posreduje. 
 
Vsakdo lahko zaprosi, da se del magnetograma, ki vsebuje informacijo javnega značaja, ki jo želi pridobiti, 
dobesedno prepiše in se mu posreduje. Prošnjo vloži ustno ali pisno pri pooblaščeni uradni osebi občinske 
uprave, ki o zahtevi odloči v skladu z zakonom. 
 
Naj pa ob tem pojasnimo iz prakse, da so zapisniki sej občinskega sveta Občine Brda skoraj dobesedni prepisi 
govorjene besede na posamični seji.  
 
Zapisniki so redno in sproti objavljeni na spletni strani Občine Brda na podstrani sklicanih sej 
(https://www.obcina-brda.si/obcina_brda/organi_obcine/obcinski_svet/seje_obcinskega_sveta/), ravno tako 
so v gradivu sej objavljeni tudi vprašanja in pobude svetnikov skupaj z odgovori občinske uprave. Zainteresirani 
imajo tako na voljo temeljite informacije o preteklih sejah že na občinski spletni strani.  
 
Obenem pa vsa briška gospodinjstva in naročniki, ki ne živijo v Brdih, prejemajo občinsko glasilo Briški časnik, v 
katerem so na prvih uvodnih straneh redno objavljene vsebine sej z razpravami. Torej se lahko čisto vsak občan 
lahko seznani o razpravah na seji in novostih v občini. 
 
Na tem mestu naj tudi podamo informacijo, da smo z novim letom na spletni strani Občine Brda uvedli tudi 
podstran »zapisniki sej«, v katerem bodo zapisniki tudi posebej objavljeni (https://www.obcina-
brda.si/obcina_brda/organi_obcine/obcinski_svet/zapisniki_sej_obcinskega_sveta/). 
 
Iz navedenega torej občinska uprava smatra, da so občani dobro obveščeni glede dnevnega reda na sejah, 
razpravah in pobudah svetnikov. 
 
Sicer pa si občinska uprava sproti prizadeva in bo tudi v prihodnje s storitvami in informacijami še bolj blizu 
občanom. Pripravlja se med drugim tudi prenova občinske spletne strani, ki bo dostopna tudi osebam z 
oviranostmi. Prenova bo potekala v sodelovanju z Medobčinskim društvom slepih in slabovidnih, s katerim 
sodelujemo že pri projektu Dostopnost dobrin in storitev za ranljive skupine na podeželju. 
 
Robert Feri  
Glede ureditve parkirišč v Šmartnem ga zanima, v kateri fazi je projekt in kakšen je terminski plan. Kdaj je 
predviden zaključek projekta, koliko parkirišč je predvidenih in ali je planirano neko razmejevanje med turisti 
in prebivalci.   
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Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  
Projekt je v fazi projektiranja in pridobivanja služnosti za odvod meteornih voda, ki poteka večinoma po privat 
zemljiščih vse do iztoka v naravni odvodnik - potok. Pripravlja se tudi predinvesticijska dokumentacija in vloga 
za sofinanciranje projekta. Rok za oddajo vloge na MGRT je 3. 4. 2023, pričakovan podpis pogodbe o 
sofinanciranju pa nekako v mesecu septembru/oktobru 2023. Takrat bi lahko pričeli z gradbenimi deli – gradnjo 
podpornega zidu z dovozno potjo v prostor pod Padrati. Izvedba parkirišča je predvidena v dveh fazah in sicer v 
prvi fazi do začetka turistične sezone 2024 za katero je predvidenih 21 parkirnih mest medtem, ko je izgradnja 
druge faze pogojena s spremembo namenske rabe zemljišča (del predvidenega parkirišča namreč stoji na 
kmetijskem zemljišču, za katerega občina že pelje postopek spremembe). Zaključek druge faze je predviden v 
letu 2025 in pomeni še dodatnih 27 parkirnih mest.  
V projektu ni predvideno razmejevanje med turisti in prebivalci. Predmet javnega razpisa je sofinanciranje 
vlaganj v izgradnjo, obnovo ali širitev javne in skupne turistične infrastrukture. Posebne prometne ureditve, kot 
na primer območja za parkiranje z dovolilnico (posebej za stanovalce), pa določa Odlok o prometni ureditvi in 
signalizaciji v vaškem jedru Šmartno. 
 
Vilko Prinčič  
V lanskem letu je Občinski svet Občine Brda sprejel Odlok o krajevni in vaških skupnostih v Občini Brda. 
Prvotno je bilo predvideno, da bi bili vsi člani krajevnega in vaških svetov nagrajeni, nadalje pa so se temu 
odpovedali in izpostavili željo, da bi se sredstva, ki so že bila rezervirana za nagrade, namenilo za delovanje 
krajevne in vaških skupnosti. Seveda bi bilo potrebo sredstva pravilno razdeliti (npr. glede število 
prebivalcev).    
 
Beti Kumar – Oddelek za finance in gospodarske dejavnosti 
Občinski svet Občine Brda je na  28. redni seji dne 6.9.2022 sprejel Odlok o krajevni in vaških skupnosti v Občini 
Brda. V 22. členu je navedeno, da: 
(1) Za delovanje in opravljanje nalog krajevne skupnosti in vaških skupnosti se zagotovijo sredstva v proračunu 
Občine.  
(2) Višina sredstev namenjena za financiranje delovanja krajevne skupnosti se določi z vsakokratnim 
proračunom. 
(3) Višina sredstev občinskega proračuna namenjena za financiranje delovanja vaških skupnosti se med 
posamezne vaške skupnosti razdeli ob upoštevanju naslednjega izračuna: 
- fiksni del:  
 

 
 
- variabilen del:  
 

 × število prebivalcev posamezne vaške skupnosti 

 
V 24. členu Odloka je navedeno, da 4. odstavek 20. člena in 22. člen Odloka se pričneta uporabljati s sprejemom 
Odloka o rebalansu proračuna za leto 2023. 
Občina bo v rebalansu proračuna za leto 2023, ki bo predvidoma 21. marca 2023, predlagala višino sredstev za 
financiranje delovanja vaških skupnosti.  
 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna  
1. Pohvala za postavljeno ogledalo pri izvozu zdravstvenega doma na Dobrovem. Zanima jo ali je prišlo že 

do kakšnega dogovora med Občino Brda in Mercatorjem ter prebivalci, da bi se parkiralo na spodnjem 
parkirišču trgovine in omogočilo prehod do zdravstvenega doma na Dobrovem?  

2. S strani občanov je prejela vprašanje, v katerih vaseh je obnovljen vodovod, se pravi zamenjane azbestne 
cevi. In če bi se lahko za obnovo ponovno prijavili na kakšen evropski razpis. 

3. Vaščani VS Neblo želijo podrobnejši opis projekta Krčnik, obenem opozarjajo na pogostejše pobiranje 
smeti, ki se nabirajo ob obeh naravnih znamenitostih (Krčnik in Kotline).  

4. Prejela je kar nekaj pohval o novem koloparku - glede na to, da je projekt še v fazi izdelave je razumljivo, 
da še ni vse urejeno do potankosti, bilo pa bi vseeno dobrodošlo, da bi vsaj začasno postavili kakšen koš 
za smeti. Glede na to, da se na trasi nabira pesek in kamenčki ter blato je dobila predlog, da bi se nekje 
ob parku pustilo kakšno metlo, da bi si obiskovalci lahko sami očistili progo in s tem poskrbeli za varnost. 

 
 
 
 



1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  
Že pred časom smo na pristojno službo Mercatorja v Ljubljani poslali prošnjo za odkup dela parkirišča 
vendar odgovora nismo prejeli. Izvedeli smo, da je Mercator v tem času prodal več parcel skupne površine 
nad 1700 m2 in v svoji lasti ohranil le stavbo marketa ter pripadajoče funkcionalno zemljišče. Skratka 
Mercator je višek zemljišča prodal, novi lastniki s katerimi smo stopili v kontakt pa niso zainteresirani 
prodajati dela zemljišča, ker nameravajo v bodočnosti zgraditi poslovni objekt. 
Povedati moramo, da ima zdravstveno poslopje na Dobrovem 13 parkirnih mest za zaposlene in službena 
vozila ter 4 parkirna mesta za obiskovalce plus 1 parkirno mesto za invalide, kar ni tako malo. Dne 1.2.2023 
smo si ogledali stanje na objektu in sicer v dopoldanskem času (10:35) ter ugotovili, da je bilo prosto eno 
parkirno mesto za obiskovalce plus 1 parkirno mesto za invalide ter 2 parkirni mesti za službena vozila. V 
popoldanskem času (14:35) sta bili prosti 2 parkirni mesti za obiskovalce plus 1 parkirno mesto za invalide 
ter 1 parkirno mesto za službena vozila. 
Skratka menimo, da zadeva ni kritična, je pa v bližnji bodočnosti potrebno zagotoviti centralno parkirišče za 
naselje Dobrovo, ki bo lahko prevzelo dodatne potrebe po parkirnih mestih. 

 
2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  

Ker se vprašanje nanaša na vodovodno omrežje v VS Neblo smo o predvidenih posegih povprašali 
upravljalca vodovodnega omrežja in dobili sledeči odgovor: 
- Na območju VS Neblo je še vedno v uporabi cevovod iz cementno-azbestnih cevi in sicer na relaciji 

Gradno – Hruševlje, ki pa naj ne bi bil toliko problematičen predvsem zaradi notranje obloge iz 
vodnega kamna, ki je značilna za stare vodovode. Kljub starosti je ta odsek vodovoda v razmeroma 
dobrem stanju brez poškodb in puščanj. 

- Bolj problematični so starejši cevovodi iz alkatena, kjer dejansko imamo ogromno poškodb in puščanj, 
kar pomeni veliko posegov oziroma popravil. Najhuje je na odseku Krasno – Nozno in še naprej od  
Noznega proti Kožbani, kjer imamo precejšnje izgube vode. Tukaj so posegi nujni in je tudi že 
predvidena obnova. 

 
3. Tina Novak Samec – ZTKMŠ Brda  

Za ureditev področja med Kotlinami in Krčnikom smo do sedaj pripravili idejno zasnovo. Plan je ureditev  
pešpoti od Kotlin do Krčnika z upoštevanjem vseh naravnih danosti in ciljem čim večjega zavedanja 
pomembnosti tega prostora. Zasnovan je na energijskih točkah s čim manjšim vnašanjem »tujkov« v okolje. 
Zato je predvidena izključno uporaba naravnih materialov kot sta les in kamen. Za celostno ureditev je 
potrebna še priprava celostne projektne dokumentacije. 

 
Z veseljem predstavimo idejno zasnovo vaščanom VS Neblo ter okoliških vasi, kar je bilo tudi sicer že 
planirano. 

 
Glede problematike pobiranja smeti in urejenosti širšega prostora se bomo dogovorili z vodjo režijskega 
obrata in dorekli potrebno periodiko. 

 
4. Sebastjan Arčon – Režijski obrat 

Začasni koš za smeti  in metla sta postavljena. Vsekakor pa je predvideno, da se bo v sklopu urejanja 
okolice poskrbelo za trajno rešitev košev za smeti. 

 
Zvezdan Prinčič  
Predlaga, da se Komisija za šport pri Občini Brda čim prej poveže s Športno zvezo Nova Gorica in predlaga 
uspešne športnike in zaslužne športne delavce za nagrade ob vsakoletni razglasitvi športnika Goriške. 
Predlaga, da se to navede tudi v Pravilniku o sofinanciranju programov športa v Občini Brda.   
 
Nika Fabricijo Jug  – Oddelek za splošne zadeve in družbene dejavnosti  
Športna zveza Nova Gorica vsako leto objavi poziv k oddaji predlogov za športnika Goriške in prav tako Občina 
Brda vsako leto prireditev Športnik Goriške tudi sofinancira. Predlog svetnika bomo predali novoustanovljeni 
Komisiji za šport, ki bo ob objavi poziva Športne zveze Nova Gorica podala predloge za uspešne športnike in 
zaslužne športne delavce na območju občine Brda.    
 
Damjan Birtič  
V lanskem letu je ob nekaj cenovni razliki pri gorivu med Slovenijo in Italijo prihajalo do velikih zastojev, 
predvsem ob bencinski črpalki Štaloni. Dogajale so se različne nevšečnosti, prisotne so bile razne pristojne 
službe (Policija, Medobčinsko redarstvo,…). Občina Brda je ob tem sklicala celo krizni sestanek, kjer so bili 
sprejeti določeni sklepi. Glede na to, da se napoveduje stavka na bencinskih črpalkah v sosednji Italiji in v 
izogib takim neprijetnim situacijam naproša, da se v dneh, ko se napoveduje vedno večja gneča na bencinskih 



črpalkah, to zadevo spremlja in pravočasno odreagira, da ne bi prišlo do neljubih dogodkov in hude krvi. 
Apelira, da v teh dneh medobčinsko redarstvo in druge pristojne službe temu namenijo več pozornosti in da 
bojo tako kupci kot prebivalci tega območja zadovoljni.    
 
Anita Manfreda – direktorica OU 
V Italiji je bila napovedana 48-urna stavka črpalkarjev v trajanju od 24. januarja dalje, začenši od 19. ure. Na 
občinski upravi smo spremljali dogajanje in bili v pripravljenosti, da bi v primeru težav v prometu, opozorili 
pristojne. 
Navkljub pričakovanjem, da bo stavka povzročila ponovitev prizorov in prometnih zamaškov, kot smo jim bili 
priča v lanskem letu, do tega ni prišlo. Drži, da je bilo zaznati več vozil ob bencinskih črpalkah v dneh pred 
stavko in nato po stavki, vsekakor pa niso bile v obsegu, ki bi lahko povzročile lanske težave. Predvidevamo, da 
je k manjšemu obsegu navala botrovalo dvoje: da se italijanski kupci v večji meri poslužujejo nakupa goriva v 
Sloveniji že celoten januar, saj so se ta z začetkom leta 2023 bistveno podražila, kot drugi razlog za manjši obseg 
navala pa je bil gotovo tudi preklic drugega dneva stavke. 
Naj sicer spomnimo, da je bilo ob lanskih vrstah vozil ob črpalkah sklican sestanek s predstavniki Direkcije RS za 
infrastrukturo in koncesionarjem, podjetjem Kolektor CPG, predstavniki bencinskega servisa in ostalimi, nato pa 
tudi z novogoriško projektantsko hišo. Kot poglavitni je bil sprejet ukrep t. i. pentlje na dovozu do črpalke 
oziroma dvorišču t. i. Štalonov. Ta ukrep naj bi absorbiral od 40 do 50 vozil kar na samem dvorišču Petrola. Za 
izvedbo ukrepa oziroma preusmeritev kolone v pentljo je bila, ker je namreč lastnica  zemljišča, zadolžena 
družba Petrol. Z družbo je bilo tudi dogovorjeno, da bodo na bencinskem servisu skušali čim hitreje organizirati 
delo in usmerjati kupce. Tako kar zadeva največjo črpalko v Brdih, pri manjših v Vipolžah  in Golem Brdu pa naj 
bi za zagotovitev pretoka cestišča zadostovali policijska in redarska kontrola ter namestitev prometnih znakov. 
Ob letošnji napovedi navala italijanskih kupcev goriva je občinska uprava dogovorjena z družbo Petrol, da bi v 
primeru večjega obiska na bencinskem servisu v Štalonih, promet uredila v lani dogovorjeni zanki na dvorišču 
kompleksa in s tem razbremenila cesto. 
 
Prilagamo poročilo Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in Občine Brda o 
opravljenem večkratnem poostrenem nadzoru prometa v Brdih na bencinskih servisih Štaloni in v Vipolžah 
(Priloga 1).  
 
Goran Simčič  
1. S strani občanov je bil opozorjen, da se v ambulantah Zdravstvenega doma – Osnovno varstvo Nova 

Gorica, pri nekaterih pediatrih in tudi v ambulanti v Kojskem, ne odzivajo na telefonske klice pa tudi na 
elektronsko pošto in na sporočila oddana preko aplikacije Gospodar zdravja.  

2. Komunala Nova Gorica d. d. naj v skladu s pogodbenimi določili izvaja čiščenje in pranje kontejnerjev in 
kontejnerskih mest.    

 
1. Anita Manfreda – direktorica OU – pisati na ZD NG 

Vprašanje smo naslovili na ZD – Osnovno varstvo Nova Gorica in s strani direktorice prejeli naslednji 
odgovor: 
Vse naše ambulante imajo v času delovanja, znotraj ordinacijskega časa stalno delujoč telefon. Ali je linija 
prosta ali zasedena je odvisno od števila klicev. V času visoke obolevnosti, čemur smo priča že vse od 
pojavnosti Covid 19 pred dvema letoma praktično stalno, so naše telefonske linije zelo pogosto zasedene in 
je to ne malokrat razlog za nedosegljivost. Drugi razlog je, da se medicinsko osebje, v kolikor je zasedeno z 
delom v ambulanti ne more istočasno še javljati na telefon. Vedno dajemo prednost pri obravnavi človeku, 
ki je prisoten v ambulanti, pred tistim, ki telefonsko kliče v ambulanto. Priznavamo, da je zaradi obilice dela 
in številnih telefonskih klicev, telefonska dosegljivost nemalokrat otežena.  

 
V ambulanti na Kojskem imajo v Gospodarju zdravja aktivirane možnosti naročila receptov, napotnic, 
bolniškega lista, zdravstvenega kartona ter aktivnost želim termin na pregled. V kolikor ambulanta deluje, 
se na naročila prejeta preko Gospodarja zdravja tudi odzovejo znotraj petih delovnih dni. Prej ne, ker ta 
aplikacija ni namenjena urejanju nujnih zadev.« 

 
2. Tjaša Simčič – Oddelek za okolje in prostor  

Vprašanje smo naslovili na vodjo za ravnanje z odpadki na Komunali Nova Gorica d. d. in prejeli naslednji 
odgovor: 
Letos je predvideno izvajanje pranja zunanjosti zabojnikov za odpadke ter posebej zabojnikov za biološke 
odpadke. 
Lansko leto so bili oprani vsi zabojniki za biološke odpadke. 
Čiščenje ekoloških otokov v občini Brda poteka ob petkih z namenskim vozilom, ki smo ga za ta namen 
nabavili in opremili konec jeseni 2022. 



V tem času smo nadstandardno redno čistili vsak petek in ne samo občasno kot navaja pogodba oziroma 
odlok. Čiščenje se redno izvaja na prepoznanih obremenjenih lokacijah ter morebitnih lokacijah, ki so bile 
prijavljene. V sodelovanju z drugimi delavci, ki redno pobirajo odpadke, se morebitne lokacije dodatno 
očistijo. V primeru, da se pojavi še kakšna lokacija, je vsakršna informacija dobrodošla. 

 
Primer trase čiščenja je izrisan na sliki spodaj: 

 

 
 

 
 
 
Direktorica občinske uprave                      ŽUPAN 
        Anita Manfreda                                  Franc Mužič 


